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ČESKO: Předkládáme důkazy, kdo vypouští skutečně hoaxy a dezinformace! A zmagořelí sledovači
České televize vytřeštěně pláčí, že mají vakcínu a bojí se proto covidu! Je to normální?

Proto jsme pro vás připravili autentické screenshoty, jak z nás prodejci vakcíny BioNTech/Pfizer
dělají idioty a reklama je víc, než život. Prachy až na prvním místě.

Kdo je skutečně zločinec, který hazarduje s našimi životy, kdo je Elf, dezinformátor, vypouštěč
hoaxů, podvodník, zločinec a lhář, pravděpodobně zkorumpovaný firmou Pfizer/Biontech? Aby se
předešlo urážkám o dezinformacích formou “Zloděj křičí chyťte zloděje”, budou zde screenshoty a
kopie s minimem našich názorů. Čelíme dezinformační kampani placené miliardami dolarů a
korupce jede na plný plyn!

 

Motto: Vy máte miliardy, my máme rovnou páteř a čest!
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Brzy se v celé EU rozjede podobná obrovská logistická operace, jaká už je teď v USA či v
Británii. Já se vakcínami zabývám už mnoho let, teď například hodnotím různé granty právě na
výzkum vakcín. Lidé si často neuvědomují, že vyrobit vakcínu není vůbec problém. Průměrný
vědecký pracovník to ve specializované laboratoři zvládne během několika dnů či týdnů. V podstatě
stačí objednat přípravek dle požadavků u nějaké firmy, ta to namíchá za pár dolarů.

My to potom napícháme do myší a teoreticky máme vakcínu.  Obrovským problémem je ale
to, co přijde potom, tedy vyzkoušet to na lidech...

 



A fakta, která zveřejnili po obrovském nátlaku “experti vlády” včera: co na to Chlíbek?

A pokračuje, co nám expert profesor Hel tvrdil

 

A fakta

 

https://cz24.news/wp-content/uploads/2021/10/Snimek_obrazovky_3133_e47b3.webp
https://cz24.news/wp-content/uploads/2021/10/Snimek_obrazovky_3021_12b66.webp


A všimněte si důvěryhodnosti WHO  a za koho
kope!
Evropa jako jediný region eviduje nárůst nákazy, WHO naznačila důvod:

Na nárůst v regionu má významný vliv Rusko, které v úterý zaznamenalo další rekordní
počet úmrtí s koronavirem.  Zástupci organizace nepříznivou situaci v Evropě dávají do
souvislosti právě s poměrně nízkou proočkovaností v její východní části. V Rusku je
dosud plně naočkováno asi 48 milionů lidí, tedy zhruba třetina populace.

Zdroj: https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/world-health-organisation-evropa-region-n
arust-koronavirus-
umrti.A211028_084247_zahranicni_misl#utm_source=rss&utm_medium=feed&utm_cam
paign=zahranicni&utm_content=main

A tatáž organizace vydala před pár dny zprávu o dramatickém snížení covidu v Africe. A
všimněte si důvodu – proočkovanosti:

 

Počet případů COVID-19 v Africe klesl za týden do 26. září o 35 % na něco málo přes 74 000. Ve
34 afrických zemích bylo ve stejném období hlášeno téměř 1800 úmrtí. Varianta Delta byla nalezena
ve 39 afrických zemích. Alfa varianta byla detekována ve 45 zemích a Beta ve 40. Patnáct afrických
zemí – téměř třetina z 54 národů kontinentu – plně očkovalo 10 % svých lidí proti COVID-19.
Polovina z 52 afrických zemí, které dostaly vakcíny proti COVID-19, plně proočkovala pouze 2
% nebo méně své populace. 

A stal se zázrak: stačilo 10% navakcínovaných a Afrika je skoro zdravá!
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Pan superodborník MeSES a SNÍH Hel: očkujte vakcínou Pfizer/Biontech děti, těhotné a jedině
americká vakcína Pfizer vám zajistí šťastný život! Už bude brzo schálená v USA americká
vakcína Pfizer/Biontech pro děti a všem doporučuji, aby si tuto úžasnou americkou
vakcínu Pfizer/Biontech pro své děti zajistili!

A pozor, reklama na úžasnou, skvělou, špičkovou americkou vakcínu to není, i když musíte
pochopit, že je nejlepší, nejlepší a nejlepší…

 

https://cz24.news/wp-content/uploads/2021/10/Snimek_obrazovky_3152_1bfc5.webp


Český imunolog Zdeněk Hel je profesorem na lékařské fakultě University of Alabama (UAB)
v americkém Birminghamu, kde se podílí na intenzivním výzkumu viru SARS-CoV-2. To
snad hovoří za vše.

 

 Takže finále jako vzpomínka, že tenkrát jsme byli všichni dementní a máme věřit vůdcům z
Pfizeru

A co se zvažuje, či dokonce co je pravda dnes? Tenkrát dezinformace, dnes informace!

 

Vzpomínka číslo 2 na amerického velvyslance

Americká strana připustila, že jednala na žádost amerických firem vyrábějících léky.

Odkaz zde:

MZV: Eisen lobboval pro farmaceutické firmy transparentně

Takže na závěr:

Po ověření, že zde jsou pouze důkazy, máte povolení vše kopírovat dál. Prosíme z odkazem na web! 
A ještě jednou: ověřte si, že zde jsou pouze fakta a nic než fakta! Nelze připustit, aby důkazy
zmanipulovali žvásty o anténkách a ploché zemi! Velice závažné!

P.S. Sáhli jste nám na děti a to se neodpouští!!!!
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